<u>5/11/2025</u> 报告事項

- 主日因為人多空間有限,請家長提醒您的 孩子不要使用滑輪鞋,避免安全隱患,也 請不要在主日時間打籃球以免誤傷他人, 感謝你們體貼他人的安全。
- 为了准备父亲节家长对孩子的足球比
 赛,我们於星期六下午4点練習。欢迎
 大家参加!
- 3. 請為青少年 6 月 9 日至 13 日的肯塔基州 哈蘭短宣之旅禱告。感謝您的支持。
- 4. 超越网上培训报名,截止日期是 5/11 号,开课时间是 5/18,希望你能参加培 训,先建立个人良好的灵修生活,为将 来能够参加网宣或者实地宣教装备自 己,把福音传給远处的人,也传給近处 的人,带来北美教会的复兴
- 5. MCCA 夏令會將於7月3日至7月6 日在俄亥俄州戴頓市 Wright State University 舉行。正式開放線上報名。

5/11/2025

感恩和代禱

- 1. 为教会的合一祷告
- 2. 为教会新朋友的跟进祷告。
- 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求 主赐给他们智慧、力量和服侍的心,牧养 和治理莱城教会。
- 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐 予更多的肢体,让我们认识到祷告是我们 教会、家庭和个人复兴的基础。"神阿, 我们称谢你,我们称谢你,因为你的名相 近,人都述说你奇妙的作为。"诗75:1。
- 5. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组 长信心和力量,也将火热爱主的心放在每 一位肢体的生命中。
- 6. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

<u>5/11/2025</u> Announcement

- 1. On Sundays, due to limited space and the large number of people, we kindly ask parents to remind their children not to wear roller shoes to avoid potential safety hazards. We also ask that basketball not be played during Sunday hours to prevent accidental injuries to others. Thank you for being considerate of everyone's safety.
- To prepare for Father's Day parents vs kids soccer game we will practice on Saturday at 4pm. Everyone is welcome!
- 3. Please Pray for Youth Mission Trip to Harlan, KY on June 9-13. Thank you for your support.
- 4. Deadline to register for the Going beyond is May 11, and the course starts on May 18. We hope you can participate in this training to first establish a strong personal devotional life, preparing yourself for future online or in-person mission work. Share the gospel with those who are far away and those who are near, bringing revival to the churches in North America.
- 5. The MCCA Summer Retreat will be held from July 3 to July 6 at Wright State

University in Dayton, Ohio. Online registration is now officially open.

5/11/2025

Praise and Prayer

- 1. Pray for the unity of the church
- 2. Pray for the follow-up of new friends in the church.
- 3. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
- 4. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
- 5. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
- 6. Pray for elderly and bodies in need.